
 1 1

Sprawozdanie 

 z działalności Komisji Kultury, Sportu i Turystyki  Rady Miejskiej  

w Suwałkach w okresie od 5 grudnia 2006 r.  do 20 października  2008 r. 

 

Komisja Kultury, Sportu i Turystyki została powołana uchwałą nr II/20/06 

Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 29 listopada 2006 r. w sprawie ustalenia 

nazw i przedmiotu działania stałych komisji Rady Miejskiej w Suwałkach oraz 

uchwałą nr III/23/06 Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 5 grudnia 2006 r. w 

sprawie powołania stałych komisji Rady Miejskiej w Suwałkach.  

Do składu Komisji zostali powołani radni:  

1/ Krzysztof Ołowniuk – przewodniczący, 

2/ Waldemar Brzeziński,  

3/ BoŜena Dunat,  

4/ Grzegorz Gorlo, 

5/ Andrzej Matusiewicz,  

6/ Stanisław Sieczkowski – wiceprzewodniczący, 

7/ Zdzisław Siemaszko.  

Skład Komisji nie zmienił się przez dwa lata trwania obecnej kadencji. 

Komisja pracowała zgodnie z regulaminem przyjętym na posiedzeniu      

w dniu 18 grudnia 2006 roku oraz w oparciu o roczne plany pracy przyjmowane 

przez członków Komisji. 

W okresie od grudnia 2006 roku do października 2008 roku Komisja 

odbyła 23 posiedzenia, na których omawiała wiele zagadnień – tematyka 

posiedzeń była zaprogramowana w planie pracy komisji, a jej realizacja 

odzwierciedlona w protokołach. Komisja zajmowała się równieŜ omawianiem      

i opiniowaniem tematów kierowanych przez prezydenta miasta, a takŜe 

zgłaszanymi przez radnych. 

Komisja na posiedzeniach omawiała zagadnienia dotyczące:  

- rozwoju kultury oraz kultury fizycznej,  
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- rekreacji, turystyki, wypoczynku i sztuki,  

- współpracy z organizacjami i instytucjami rozwoju regionalnego 

związanymi z obsługą turystyczną miasta i okolic, a takŜe współpracy       

z zagranicą.  

Zaopiniowała 29 projektów uchwał, które zostały skierowane na sesję Rady. 

Opiniowała projekty uchwał w sprawie przyjęcia Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego oraz Strategii ZrównowaŜonego Rozwoju Miasta Suwałki do 

2020 roku. Opiniowała równieŜ projekt budŜetu miasta w zakresie kompetencji 

Komisji oraz sprawozdanie z wykonania budŜetu miasta za dany rok (4 opinie z 

tego zakresu). 

W gestii Komisji pozostawało opiniowanie wniosków o przyznanie 

stypendiów i nagród wyróŜniającym się sportowcom, działaczom sportowym, 

klubom  oraz  uzdolnionej  artystycznie  młodzieŜy  (wypracowała 18 opinii 

odnośnie tych zagadnień). WyraŜała swoją opinię w sprawie przyjęcia 

priorytetów na dany rok w dziedzinie kultury fizycznej i sportu oraz kultury i 

sztuki oraz  opiniowała równieŜ regulamin ogólny Miejskiej Rywalizacji 

Sportowej (8 opinii z tego zakresu). 

Komisja wyraziła opinię w sprawie stanowiska Rady w sprawie budowy 

pomnika Ojca Świętego Jana Pawła II, a takŜe występowała z wnioskiem  

dotyczącym nadania wyróŜnienia „ZasłuŜony dla Miasta Suwałk”. 

Komisja interesowała się i omawiała problemy działających w mieście 

placówek sportowych i kulturalnych. 

Zapoznała się z informacją na temat: 

- realizacji budŜetu za dany rok, 

- realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku publicznego za 

miniony rok, 

- działalności miejskich instytucji kultury oraz innych jednostek 

prowadzących działalność kulturalną na rzecz miasta w danym roku, 
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- przygotowania jednostek do sezonu turystycznego, 

- planowanych organizacji świąt i rocznic państwowych, 

- przebiegu Miejskiej Rywalizacji Sportowej, 

- realizacji zajęć pozalekcyjnych w szkołach i placówkach oświatowych. 

Komisja zgłaszała teŜ swoich przedstawicieli do prac w zespołach              

i komisjach powołanych przez prezydenta.   

Członkowie Komisji brali udział w uroczystościach, na których były 

wręczane stypendia i nagrody prezydenta miasta Suwałk. Byli na otwarciu 

wystaw malarskich i fotograficznych, uczestniczyli w koncertach muzycznych. 

Nie zabrakło ich równieŜ na zawodach sportowych i waŜniejszych 

uroczystościach patriotycznych oraz obchodach świąt narodowych.  

 Materiały przedkładane Komisji do opiniowania i analizy były 

przygotowane prawidłowo, a przy ich omawianiu był obecny prezydent miasta, 

zastępcy prezydenta, pracownicy Urzędu Miejskiego, a takŜe pracownicy 

jednostek, którzy wyjaśniali zagadnienia budzące wątpliwości. 

            Przewodniczący  
       Komisji Kultury, Sportu i Turystyki 
 

        Krzysztof Ołowniuk 
 
 
 
 
 
 
 


